
 
 

 
Geacht college, 
 
In tijden van corona, en zeker met het heerlijke voorjaarsweer van de afgelopen periode, gaan 
Haarlemmermeerders misschien nog wel vaker dan anders een frisse neus halen op de fiets. 
 
Tijdens die tochtjes in onze prachtige gemeente stuitten wij op een afgesloten fietspad. Wie uit 
Hoofddorp richting Vijfhuizen fietst over de Geniedijk kan vlak voor de fietsbrug over de N205 aan de 
rechterkant de dijk af en komt dan in het recreatiegebied Plesmanhoek op het J.D. Collins III pad. Dit 
pad loopt langs de N205, maar vlak voor een houten brug waar het pad afbuigt naar het noordoosten 
is het pad afgesloten door een hek met een bord: Let op! Chemisch afval, verboden toegang. 
Op internet vonden we dat er op 4 november 2019 een melding is gedaan van een gedumpte 
container met ‘mogelijk chemisch afval’. Enkele weken daarvoor, op 19 oktober 2019, werden op 
dezelfde locatie ook meerdere vaten aangetroffen. 
 
Kunt u ons vertellen  

- of er op deze locatie destijds inderdaad chemisch afval is gevonden; 
- welke stof(-fen) er zijn aangetroffen; 
- of het afval inmiddels opgeruimd is; 
- of er verder onderzoek is gedaan naar de herkomst van het gevonden materiaal; 
- en of het fietspad inmiddels (ruim een half jaar na de melding) weer opengesteld kan 

worden? 
 

In het algemeen zouden wij graag weten 
- welke vervolgstappen er worden genomen bij dit soort meldingen; 
- of deze ook worden doorgestuurd aan andere organen zoals de politie, het 

recreatieschap of de omgevingsdienst; 
- wanneer de kaart op de website waarop meldingen openbare ruimte door inwoners te 

volgen zijn weer beschikbaar komt. 
 
Ook op een andere locatie is een fietspad afgesloten. Het gaat om het Langepad, dat door de IJtocht 
langs de N205 loopt. Dit fietspad is al langere tijd afgesloten, ter hoogte van Beinsdorp staan in beide 
richtingen hekken, aan de noord- en zuidkant van de Venneperweg. Komende vanuit Hoofddorp is 
niet aangegeven dat het pad is afgesloten, komende vanuit het zuiden staat wel aangegeven dat het 
is afgesloten, dat is echter niet (meer?) het geval. De hekken waar het fietspad de Venneperweg 
kruist zijn gelukkig passeerbaar. 
Volgens een informatiebord op die hekken zijn de fietspaden afgesloten omdat er meldingen waren 
dat de fietspaden onveilig waren. Begin 2020 zou het asfalt hersteld worden. Het klopt dat de paden 



geen glad asfalt hebben, het kronkelende pad heeft het aanzien van een slecht gedeeltelijk verhard 
natuurpad. 
 
Graag vernemen wij 

- wanneer dit pad weer (officieel) toegankelijk wordt gemaakt; 
- of het pad vanwege de veiligheid geheel glad geasfalteerd moet worden of dat een bord 

kan volstaan met de melding dat het een natuurpad betreft waar fietsen op eigen risico 
toegestaan is. 
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